

基隆港務分公司環境政策

Port of Keelung Environmental Policies

(基隆港、臺北港、蘇澳港)

基隆港務分公司了解身為港口管理單位，對於港口環境維持與改善應負起責任，因此將環境保護視為港口永續經營的一部分，積極防止港口營運對環境造成衝擊，提供環保、永續、進步的優質港口。為了減少港口營運對環境造成的潛在與實質衝擊，基隆港務分公司鑑別出對環境衝擊最大之港口營運活動，並以自主管理的方式，定期檢視、持續改善港口的環境績效。

我們承諾並持續推動以下事項：

定期檢視港口營運，確實掌握各項營運活動產生之污染。

訂定環境改善目標，持續改善港口營運造成之環境衝擊。

遵循環保法規要求，負起環保責任並以污染預防為目標。

推動環境教育工作，提升員工環保意識以落實環境政策。

積極對外溝通合作，建立夥伴關係以實現港埠永續發展。

本環境政策已與基隆港務分公司之員工及相關業者進行溝通協調，確保所有員工及港口相關業者了解基隆港務分公司之環境政策。

基隆港務分公司 總經理

高傳凱

日期 112 年 8 月 10 日

Environmental Policies

Port of Keelung

(Including Keelung Port, Taipei Port, Suao Port)

In charge of port operation and developments, Port of Keelung, Taiwan International Ports Corporation (hereinafter referred to as Port of Keelung) recognizes its obligations towards protecting the environment as its corporate social responsibility. Aiming at being an eco-friendly and sustainable port with continuous advancement, we consider environmental protection as a part of port operation and work proactively to prevent the pollution of the environmental impacts.

In order to minimize the potential and actual environmental impacts from port operations, Port of Keelung has identified the scope of its environment protection. With autonomous management, periodic inspection and evaluation, we will keep continuously improving our environment performance.

We commit to:

- Regularly evaluate port environmental impacts and any pollution generated from port operation.
- Set environmental objectives to continuously lower environment impacts.
- Comply with all relevant environmental regulations and aim at pollution prevention.
- Promote environmental education to raise employee awareness and implement environmental policies.
- Actively communicate and collaborate with external parties to establish partnerships for achieving sustainable development of the port.

The full understanding and mutual consent to this environmental policy have been reached by the relevant parties, including employees, suppliers and tenants of Port of Keelung.

President of Port of Keelung, TIPC

Kao, Chwan-Lai

Date *2023 / 08 / 10*